
Protokoll fört vid Svensk Andungeklubbs styrelsemöte 201027. 

 

Närvarande: Lars Westerlind ordf, Claes Holmén, Kerstin Johansson, Mats 

Blomberg, Lotte Waller 

Adjungerade: Nisse Smitt, Claes-Henrik Möse. 

Frånvarande adjungerade: Martin Kössler, Leif Sjögren 

1. Ordföranden Lars Westerlind hälsar välkomna och öppnar mötet. Protokoll från 

föregående styrelsemöte 200610 rekapituleras. 

2. Ekonomi. Kassören Claes Holmén rapporterar. P.g.a. coronapandemin har 

klubben inte haft några större utgifter i samband med kappseglingar eller andra 

event. Nya medlemmar har tillkommit. Föreningen har ca 36.000 Kr i kassan. 

Det har varit en hel del administrativt trassel med betalningar av 

medlemsavgifter och köp i webbshoppen. För att komma runt dessa problem 

reorganiseras nu webbshoppen och finns hädanefter i samma system som 

övriga hemsidan. Mats och Claes-Henrik föreslår en testperiod med det nya 

systemet. Vid nätköp kortbetalning. Vid försäljning över disk Plusgiro eller Swish, 

men då essentiellt med fakturanummer för att identifiera köpare och kunna hålla 

reda på lagersaldo. Det är viktigt att Mats (hemsidan), Claes (kassör), Martin 

(shoppen)och Claes-Henrik (båtregistret) har fungerande kommunikation! 

Styrelsen beslutar ATT följa detta förslag. 

Kommande intäkter: medlemsavgifter 2021. Påminnelse skall skickas med 

kalendern. 

Kommande utgifter: Kalender 2021, ca 10.000Kr samt lokalhyra för årsmöte 

2021, 1000kr. 

3. Varulager/ inventarier: Nya glas (utdelas till deltagare i VM) är inköpta och 

betalda. 

Martin K. rapporterar telefonledes lagersaldo i shoppen: Mössor, kepsar och 

vimplar är slut, skjortor finns i lager. 

Styrelsen beslutar ATT avsätta 20.000Kr till inköp av nya varor. 

4. Nya medlemmar och båtägare: 

Roland Pollnow SWE 8 

Daniel Zackrisson  SWE 20 

Hans P Hylander  SWE 42 

Katarna Reuter SWE 49  

Johan Eissen SWE 78 

Anders Östlund  SWE 79 

Kjell Boman SWE 85 



Johan Algell SWE 93 

Ulf Smitt  SWE 99 

Roger Streling SWE 100 

Håkan Sylvan SWE 117 

Niclas Hagard SWE 125 

David Bourghardt SWE 138 NOR 65 

Julia Ahlqvist SWE 139 

Jan Johansson SWE 141 

Patrick Fedi 

Alla nya och nygamla medlemmar hälsas hjärtligt välkomna i klubben. Vi har just nu 

117 betalande medlemmar. 

5. Båtregistret. Leif S, Kerstin J och Claes-Henrik M ligger nu väl i fas och jobbar 

oförtrutet vidare. 

6. Stadgeändringar. Beslut om stadgeändringar togs vid årsmötet 2020. 

Ändringarna skall bifallas vid ytterligare ett allmänt möte för att träda i kraft. 

Styrelsen hade preliminärt planerat för ett extra allmänt möte under hösten, men 

p.g.a Covid19-pandemin måste detta inhiberas. I stället blir detta en punkt på 

Årsmötet 2021. 

7. Andungebladet. Nytt nummer utkommer inom kort. Kerstin har fått in material och 

inväntar ytterligare bidrag. 

8. Almanackan. Mats B.har fått in många foton. I år dominerar inte 

kappseglingsbilderna på samma sätt som tidigare. Mats sammanställer 

kalendern. Påminnelse om inbetalning av årsavgift trycks i kalendern eller 

medskickas. 150 ex. beställes. 

Kuvertering planeras 1/12 kl 18.30. Mats levererar kalendrar, Claes-Henrik 

adressetiketter, Claes kuvert och porto. 

9. VM 2021. Tidpunkt och plats diskuterades. Fördelning av kappseglingar via SSF 

ännu inte klar, vilket kan påverka vår planering. Coronaläget till sommaren är 

förstås också ovisst. 

Styrelsen föreslår att VM arrangeras i Göteborgstrakten, i första hand helgen 3-

4/7, i andra hand 19-20/6. 

10. Nästa möte. 

Styrelsemöte 210209, troligen digitalt (Teams) 

Årsmöte 210325. Nisse bokar Önnereds Båtlags klubblokal. 

11. Övrigt. Claes H och Bengt Witting  håller kontakt med Göteborgs Kanotförening 

angående samarrangemang. 

 

Vid protokollet 

Lotte Waller, sekreterare 



 

 

 

 

 

 


